
Folketingets Sundhedsudvalg har den 2. september 2009 stillet følgende spørgsmål nr. 
713 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen Johanne Klint (S).

Spørgsmål nr. 713:
’Ministeren bedes oplyse hvor mange pladser, der i dag er inden for specialsygehusenes 
rehabiliteringsarbejde og hvor mange borgere, der typisk ville kunne få gavn af deres 
tilbud, såfremt specialsygehusene løbende kunne indtage til genoptræning svarende til 
95 pct. af deres kapacitet, samt størrelsen på udgift, en sådan belægning ville medføre.’

Svar:
Besvarelse af spørgsmålet fordrer, at jeg spørger de foreningsejede specialsygehuse, 
hvor stor en kapacitet de har opbygget ud over fritvalgsrammen. Det mener jeg ikke, at
det giver mening at spørge om, idet specialsygehusene givetvis vil kunne tilpasse sig en 
evt. forøget fritvalgsramme. 
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